
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 21.septembra 2022 o 18,00 hod.  

 
Prítomní: Mgr. Eva Bobušová , Daniela Pokorná ,  Ing. Stanislav Fodora , Ľubomíra Kšiňanová, 
Ľubomíra Hrčková  
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej  komisie 
4. Kontrola uznesenia 
5. VZN obce Horné Naštice o záväzných častiach územného plánu obce Horné Naštice, zmeny 

a doplnky č.2 
6. Úprav rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.2/2022 
7. Dodatok č.1/2022 k VZN č. 3/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

Materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2022 
8. Žiadosť o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby podľa § 8 odst. 1 zákona č.448/2008 

v znení neskorších predpisov 
9. Žiadosť o uzatvorenie zmluvy o budúcej  kúpnej zmluve pre Západoslovenská distribučná  
10. Rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva a oboznámil ich  s 
programom zasadnutia. K uvedenému programu nemali poslanci žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 2 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Mgr. Eva Bobušová, Daniela Pokorná 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                         Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 3 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
predseda :   Ing. Stanislav Fodora, Ľubomíra Hrčková, Ľubomíra Kšiňanová 
Poslanci hlasovali: 
Za : 5            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 4 
Uznesenia z predchádzajúceho  zastupiteľstva boli splnené. 
K bodu 5 
Starosta oboznámil prítomných s VZN obce Horné Naštice o záväzných častiach územného plánu 
obce, zmeny a doplnky č.2. Každých 5 rokov  by sa mal aktualizovať územný plán obce, tento rok 
sme robili zmenu územného plánu obce nakoľko mesto Bánovce v spolupráci s obcou Uhrovec 
plánujú cyklotrasu, ktorá prechádza cez naše územie . Poslanci nemali žiadne pripomienky ani 
návrhy k uvedenému VZN, ktoré jednohlasne schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  



K bodu 6  
Keďže sa podielové dane zvýšili cca o 11.000,- eur, taktiež sme predali traktor a získali sme ešte 
finančné prostriedky na monografiu obce,  na voľby, rozpočet príjmov sa navýšil o 17.855,-  
Vo výdavkovej časti sme navýšili transfer pre súkromnú materskú školu Floriánku, príspevok pre 
sociálne zariadenia – domovy dôchodcov (3.600,- eur), taktiež sme navýšili v rozpočte energie, 
odvoz  veľkoobjemového odpadu. Celkové zvýšenie vo výdavkovej časti rozpočtu o 17.855. Príjem 
aj výdaj na Ukrajinu 1650,50. Rozpočet celkový je vo výške  343.479,50,- eur, jak vo výdavkovej aj 
prijímovej časti. 
Poslanci hlasovali jednohlasne za uvedenú úpravu rozpočtu. 
Za : 5                     Proti : 0                                                 Zdržal sa : 0      
K bodu 7   
Dodatok č.1/2022 k VZN č.3/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa súkromnej 
materskej školy Floriánka na rok 2022. Keďže sa navýšili podielové dane a taktiež sa zmenil 
koeficient prepočtu z 94 na 103, predkladám dodatok k prijatému VZN č.3/2021. Príspevok na 
jedno dieťa sa zvyšuje z 2.654,- na jedno dieťa na sumu 2.765,- eur. Poslanci hlasovali nasledovne : 
Za : 5                     Proti : 0                                                   Zdržal sa : 0 
 
K bodu 8 
Dňa 10.2.2022 sme dostali žiadosť od Evanjelickej diakonie stredisko sociálnych služieb domov 
dôchodcov Kšinná, kde máme umiestnených dvoch občanov p.Šišmišovú a p. Habáňa o príspevok 
na poskytovanie sociálnej služby. Po konzultácii so starostami obce Kšinná a Žitná Radiša sme to 
neriešili. Ale keďže nás p. riaditeľka telefonicky kontaktovala, pripravili sme následne zmluvu 
s uvedeným zariadením a podľa zákona prispejeme sumou 100,- eur na osobu a mesiac, to znamená 
na rok 2022 2.400,- eur. Taktiež máme ešte v inom sociálnom zariadení inú osobu, musíme počítať, 
že i na ňu by sme mali prispieť. Zatiaľ nás toto zariadenie nekontaktovalo. Poslanci súhlasili 
a hlasovali nasledovne. 
Za : 5                         Proti : 0                                                 Zdržal sa : 0 
 
K bodu 9 
Západoslovenská distribučná, a.s., Bratislava ide dávať do zeme káble od p. Jurečeka, toto už bolo 
odsúhlasené a momentálne pripravujú zmluvu o budúcej zmluve p.č.260/30, LV 299, čo je obecný 
pozemok tak je potrebný súhlas zastupiteľstva. Poslanci túto žiadosť jednohlasne schválili. 
Hlasovali nasledovne : 
Za : 5                         Proti : 0                                                   Zdržal sa : 0 
 
K bodu 11 
Starosta obce oboznámil prítomných , že na obecnej tabuli už dávnejšie visí program pozemkových 
úprav na rok 2022, zatiaľ len na papieri. Bude vytvorená komisia, na okresnom úrade v Bánovciach 
nad Bebravou odbor pozemkový a lesný to má v kompetencii Ing. Pilát. V podstate ide i sceľovanie 
pozemkov, napr. dnes má niekto cca 35 listov vlastníctva potom bude už len jeden. Bude to robiť  
geodetická kancelária , ale všetkom budú občania včas informovaní, bude to aj na stránke obce. 
Ďalej oboznámil starosta prítomných poslancov, že toto je  posledné zastupiteľstvo, dňa 29. októbra 
2022 bude zvolený nový starosta . Keďže mu zostala  nevyčerpaná dovolenka, ktorej preplatenie je 
potrebné schváliť obecným zastupiteľstvom, pán starosta predložil tento návrh na preplatenie 
nevyčerpanej dovolenky, ktorá mu zostane ku koncu volebného obdobia.  Poslanci nemali 
pripomienky a jednohlasne schváli preplatenie zostatku nevyčerpanej dovolenky. 
Hlasovali nasledovne  
Za : 5                         Proti : 0                                                        Zdržal sa : 0 
K bodu 12   
Pán starosta oboznámil prítomných, že neustále dostáva ponuky na meranie rýchlosti v obci, ale 
z vlastnej skúsenosti vie, že tie merače viac nefungujú ako fungujú, takže to už necháva na nového 
starostu. 



Ďalej ich informoval, že občania v ulici od p. Jurečeka sa môžu pripojiť na obecný vodovod, treba 
si dať vypracovať projekt, schváliť Západoslovenkou vodárenskou spoločnosťou, a.s., 
v Topoľčanoch a potom pokračovať v konaní na obecnom úrade. 
Do diskusie sa zapojil p. Ján Hedera, kandidát na starostu obce, ktorý sa zaujímal o to, čo bolo treba 
urobiť preto, aby sa nemusela platiť pokuta za nepripojené nové domy na vybudovanie novej 
elektrickej prípojky, či sa to nedalo nejako zazmluvniť. K uvedenej problematike sa vyjadril pán 
starosta, že do zmluvy to jednoducho nejde. Pán Hedera sa ďalej informoval ako bude obec 
spolupracovať na výstavbe cyklotrasy. Na čo mu zodpovedal pán starosta, že naša obec nerobí 
projekt, cez našu obec cyklotrasa len prechádza a na základe tejto výstavby sme museli doplniť 
územný plán obce čo bolo v náklade cez 3000,- eur. Keby obec nemala vypracovaný územný plán 
obce táto investícia by  nebola. Cyklotrasa je ešte hudba budúcnosti, ale veríme, že sa po nej ešte 
budeme voziť povedal na záver pán starosta  tým aj ukončil diskusiu, keďže žiadnych iných 
pripomienok do diskusie už nebolo. 
 
13.Záver  
Na záver pán starosta poďakoval prítomným poslancom a občanom za ich účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
N á v r h  uznesení :  
 
                                                              U z n e s e n i e   č. 32/2022 
                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 
 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní poslanci Daniela Pokorná, Ing. Stanislav Fodora, Mgr. Eva Bobušová, Ľubomíra 
Kšiňanová, Ľubomíra Hrčková  
                                                              
                                                              U z n e s e n i e  č. 33/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- overovateľov zápisnice : Mgr. Eva Bobušová, Daniela Pokorná 
-  

                                                              U z n e s e n i e  č. 34/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu  : predseda Ing. Stanislav Fodora, Ľubomíra Kšiňanová, Ľubomíra 
Hrčková 

                                                              U z n e s e n i e  č. 35/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

-  VZN obce Horné  Naštice o záväzných častiach územného plánu obce Horné Naštice 
zmeny a doplnky č.2 

        
                                                             U z n e s e n i e  č. 36/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- úpravu rozpočtu – rozpočtové opatrenie č.2/2022 rozpočet celkom vo výške 343.479,50 eur 
jak v príjmovej aj výdavkovej časti 

 
                                                             U z n e s e n i e  č. 37/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    



- dodatok č.1/2022 k VZN č.3/2021 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 
Materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 2022  

 
                                                        U z n e s e n i e  č. 38/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- príspevok na zabezpečenie sociálnej služby podľa § 8 ods. 1 zákona č. 448/2008 v znení 
neskorších predpisov 

 
                                                        U z n e s e n i e  č. 39/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- zmluvu o budúcej kúpnej zmluve pre Západoslovenská distribučná spoločnosť, a.s., 
Bratislava 

 
                                                        U z n e s e n i e  č. 40/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- preplatenie zostatku dovolenky starostu za rok 2022 
 
 
 
V Horných Našticiach dňa 21.09.2022 
                                                                                   
 
                                                                                                       Jozef  H e d e r a 
                                                                                                          starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    
   
 
Overovatelia: Mgr. Eva Bobušová.............................   Daniela Pokorná .....................................                                    
 


